

SP-F126-L

自动拼圆领机

Automatic round collar machine



性能优势

领长尺寸可通过触摸屏设置所需参数自动调节，领宽尺寸(30-70范围)可以自由调节。换料方便，将料放在料盘然后将料头与上片料尾用胶带黏住可实现快速换料。简单的操作方式，对操作者无需特别的技术要求。精确的折料方式，确保每一片长度一样，对折后领口齐，可倒回针缝纫，增加缝纫牢固性。

效率

送料、折叠、切边、车缝、收料一次性完成，生产效率3秒/片。

适用范围

适用于T恤衫拼圆领、袖口等工艺

Advantages

The collar length can be adjusted automatically by setting the required parameters through the touch screen, and the collar width (30-70 range) can be adjusted freely. It is convenient to change the material. Put the material on the tray and then stick the material head and the upper film tail with tape to achieve rapid material change. Simple operation mode does not require special technical requirements for the operator. The precise folding method ensures that the length of each piece is the same, and the neckline is even after being folded in half, which can be stitched backwards to increase the firmness of the sewing.

Efficiency

Feeding, folding, trimming, sewing, and receiving can be completed at one time, and the production efficiency is 3 seconds per piece.

Application

Applied in T shirt round collar , cuff ,etc.



视频及资料下载
Video and data download

最高缝纫速度 Highest sewing speed	2700rpm	气压 Air pressure	0.5Mpa,1.8L/min
使用料宽 Sewing speed	600mm	重量 Weight	250Kg
机针型号 Needle model	Dpx17	外型尺寸 Dimensions	1800×1380×1300mm(L×W×H)
电压 Voltage	单相 Single phase 220V		

以上基础参数表为标准款机型